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U kinologiju sam ušao 2000. godine, nakon završetka studija i od tada sam član KD Karlovac. Iste 
godine nabavljam prvog psa i od tada stalno imam pse i bavim se uzgojem, najviše engleske setere, 
zatim njemačke oštrodlake ptičare, posavske goniče te oštrodlake jazavčare. Kinološki sudac sam od 
2008. godine kada sam položio ispit za rad pasa ptičara, a kasnije polažem i ispit za suca za ocjenu 
oblika pasmina VII FCI skupine. Također sam pripravnik za rad pasa goniča i krvosljednika. Imam 
registriranu uzgajivačnicu „Kupska dolina“. Trenutno obnašam dužnost predsjednika Kinološkog 
društva Karlovac te sam član Hrvatskog šumarskog društva. Radim u Hrvatskim šumama već dugi 
niz godina, a od ove sam voditelj Uprave šuma Podružnice Karlovac. Služim se engleskim i talijanskim 
jezikom, a slabije i njemačkim. 

I become involved with cynology in 2000, after finishing University  and since then I am a member 
of Kennel Club Karlovac. That same year I purchased my first dog starting my breeding too. I’ve 
been breeding mostly English Setters, German Wirehaired Pointers, Posavaz Hounds and Wirehaired 
Dachshunds. I got my judge licence in 2008 firstly for work of Pointers and then for the whole FCI 
Group VII. I am also a student judge for the work of Hound and Scenthound dogs. I also have my 
kennel registered under tha name of „Kupska Dolina“ I am currently on a position of a President 
of kennel club Karlovac and a member of Croatian forestry society. I am working as a manager of 
Forest Administration Karlovac Fluent in English and Italian and speaking Deutsch as well.


